
YLIVIESKAN NUORISOVALTUUSTO 

 
3. Virallinen kokous  

          

 

Aika: ma.14.3.2023 klo.17.20 

 
Paikka:  Nuorisotalo Holvi 

 
Läsnä: 
 Sofia Vaahtera  
 Amanda Vaahtera 
 Moona Autio 
 Hente Juutinen 
 Niilo Mäki 
 Juulia Kant 
 Aleksi Pylväs 
 Alisa Koskela 
  

 

 

1. Kokouksen avaus 

 
Avataan kokous ajassa 17.20 

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

 
Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 
3. Asialistan hyväksyminen 
Lisätään kummivaltuutetun päätös asialistaan sekä mahdolliset koulukierrokset nuvan 
mainostamiseksi.  Hyväksytään asialista kokouksen työjärjestykseksi. 

 

4. Edellinen pöytäkirja 

 
Tarkistettu. 

 
5. Kuumaa-keikka 

 
klo 18.00 ovet aukeavat ja paikalle Nuvalaiset eri työtehtäviin. Paikalle olisi hyvä tulla 17.30. Itse 
keikka alkaa klo 19.00. Paikalle tulee yli 1000 katsojaa. Ennakkoliput ovat jo myyty ja niiden lisäksi 
varauksia on tullut yli 250 kpl. Tiskillä on muutamia lippuja myynnissä. Työtehtäviin kuuluu esim. 
roskapönttöjen tyhjennys, siivous ja leimaaminen. Keikka loppuu klo 20.00, mutta Nuvalaiset jäävät 
suurella todennäköisyydellä pidemmäksi aikaa.  

 
6. Nuvakeilaus 20.3 

 
Nuvakeilaus klo 17.00-18.00. Puheenjohtaja laittanut muistutusviestin valtuutetuille. 10 valtuutettua 
on jo ilmoittanut tulevansa paikalle. Nuvalla on tehtävänä vielä hommata tarjoilu paikalle. 
Tarjoiluista kysyttävä tarjous keilahallilta.  



 
7. Nuvan ehdotus kaupungin osallistuvaan budjetointiin 

 
Nuorisovaltuustolla ajatus kaupungin budjetointiin oli koripallokenttä tai tenniskenttä. Päätettiin 
ehdottaa vapaaseen käyttöön tuleva tenniskenttä. Syynä on nuorten kannustaminen kyseiseen 
harrastukseen sillä se on suurehkon kynnyksen takana.  

 
8. Instagram & nuva kaupungin sivulla 

 
Nuorisovaltuuston instagram on päivitettävä tälle vuosikymmenelle. Nuorisovaltuuston tilillä lukee 

vanhaa tietoa ja siellä on myös vanhoja pöytäkirjoja. Toiveena olisi että sinne alettaisiin 
päivittelemään tämän vuoden pöytäkirjoja ja esityslistoja. Myös nuorisovaltuuston jäsenten esittely 
olisi hyvä laittaa instagramiin. Esille tuli myös esille, että nuorisovaltuuston olisi hyvä perustaa 
TikTok tili. päätettiin tässä kokouksessa tehdä tili nimellä @ylivieskannvuva. Päätettiin laittaa 
tämän tuliterän tilin hallitsijoiksi Moona Autio ja Juulia Kant.  

 
9. Nuvan kesä 

 
Tulossa ensi kesänä Yhessä-festarit 7.6.2023. Alustavasti oltaisiin menossa ja todennäköisesti 
laitetaan oma piste sinne pystyyn. Mietitään myös vaihtoehtoisia aktiviteetteja kesälle kuten 
keikkoja tai graffitiseinä. Budjetin tilanne on hämärässä, joten siirretään asia ensi kokoukseen.  

 
10. Kummivaltuutettu 

 
Nuorisovaltuusto kannatti kummivaltuutetun hankkimista nuorisovaltuustolle. Laitetaan asiasta 
tietoa eteenpäin päättäjille. 

 

 

11. Nuvan mainostaminen koulu kierroksilla. 

 
Nuorisovaltuustoa olisi hyvä mainostaa kummassakin yläkoulussa ja toivon mukaan myös 
Ylivieska lukiolla. Ideana olisi saada tietoa Nuorisovaltuuston toiminnasta ja 
päättämismahdollisuuksista. Yläkouluissa olisi hyvä tehdä pieni piste/pisteitä, jossa 
nuorisovaltuuston tehtäviä esitellään. Ehdotuksina tuli suora kysymys siitä, mitä yläkoululaiset 
tietävät nuorisovaltuustosta ennaltaan, ideointi laatikko, jolla kysytään mitä muutoksia kaupungissa 
tulisi tehdä tai muuttaa. Pisteiden yhteyteen voisi myös laittaa jakoon karkkia tai muuta nuva 
krääsää. Toisena ehdotuksena oli myös yhteiskuntaoppi ryhmissä käynti ja pienen tekemisen 
keksiminen niihin. Laitetaan myös mietintämyssyyn ensi syksylle mahdollisesti jokin suurempi 
tapahtuma päättämisestä. Puheenjohtaja laittaa kyselyyn asian ja jos saamme luvan tälle keväälle 
niin järjestetään se, mutta koulujakson loppumisen varjolla se saattaa siirtyä syksylle. 

 
12.Lautakuntakuulumiset 

 
Valtuustossa ei ollu mitään nuoriin liittyvää. 
Teknisessä lautakunnassa Kiviojalla junateiden ylitys paikkojen  korvaaminen alikululla. 

 

13. Meta 

 
-Aseman töhrimisongelmat 

 
Asiaan on ehkä tulossa muutos terveisin tekninen johtaja. 



 
-palaute UMK:sta 

 
Oli onnistuneen kuuloinen, mutta väkeä ei ollut paljon. 

 
-palaute vaalipaneelista 

 
Positiivinen, mutta hieman pitkähkö.  

 
-Pohteen Nuvan kokouksen asiat 

 
Valittiin tittelit ja tehtiin päätös ettei sinne voi osallistua ellei asu Pohjois-Pohjanmaalla. 

 
14.Seuraava kokous 

 
Valitaan seuraava kokous 11.4.2023 klo. 16.30. 

 
15. Kokouksen päättäminen 

 
Päätetään kokous ajassa 18.43. 
 

 

SOFIA VAAHTERA  ALEKSI PYLVÄS 

Sofia Vaahtera   Aleksi Pylväs 

puheenjohtaja   sihteeri 


